7-3-2016                              Parable: The Two Sons                        Pastor Raymond
                                               Matthews 21:28-32
28 “What do you think? There was a man who had two sons. He went to the first and said, ‘Son, go and work today in the vineyard.’ 29 ‘I will not,’ he answered, but later he changed his mind and went. 30 “Then the father went to the other son and said the same thing. He answered, ‘I will, sir,’ but he did not go. 31 “Which of the two did what his father wanted?” “The first,” they answered. Jesus said to them, “Truly I tell you, the tax collectors and the prostitutes are entering the kingdom of God ahead of you. 32 For John came to you to show you the way of righteousness, and you did not believe him, but the tax collectors and the prostitutes did. And even after you saw this, you did not repent and believe him.
Malachi 4:5-6   “See, I will send the prophet Elijah to you before that great and dreadful day of the LORD comes. 6 He will turn the hearts of the parents to their children, and the hearts of the children to their parents; or else I will come and strike the land with total destruction.”

1. Submission in Faith
Matthew 7:24-27   “Therefore everyone who hears these words of mine and puts them into practice is like a wise man who built his house on the rock. 25 The rain came down, the streams rose, and the winds blew and beat against that house; yet it did not fall, because it had its foundation on the rock. 26 But everyone who hears these words of mine and does not put them into practice is like a foolish man who built his house on sand. 27 The rain came down, the streams rose, and the winds blew and beat against that house, and it fell with a great crash.” 

2. Serve According to God’s Will






7-3-2016                                两個兒子的比喻               周修强牧師
                     馬太福音 21:28-32
 28又說：一個人有兩個兒子。他來對大兒子說：我兒，你今 天到葡萄園裡去做工。29他回答說：我不去，以後自己懊悔，就去了。30 又來對小兒子也是這樣說。他回答說：父阿，我去，他卻不去。31你們想，這兩個兒子是那一個遵行父命呢？他們說：大兒子。耶穌說： 我實在告訴你們，稅吏和娼妓倒比你們先進神的國。32因為約翰遵著義 路到你們這裡來，你們卻不信他；稅吏和娼妓倒信他。你們看見了，後 來還是不懊悔去信他。
瑪 拉 基 書 4:5-6   看哪，耶和華大而可畏之日未到以前，我必差遣先 知以利亞到你們那裡去。6他必使父親的心轉向兒女，兒女的心轉向父 親，免得我來咒詛遍地。


1. 相信的順服
馬太福音 7:24-27  所以，凡聽見我這話就去行的，好比一個聰明人， 把房子蓋在磐石上；25雨淋，水沖，風吹，撞著那房子，房子總不倒塌， 因為根基立在磐石上。26凡聽見我這話不去行的，好比一個無知的人， 把房子蓋在沙土上；27雨淋，水沖，風吹，撞著那房子，房子就倒塌了， 並且倒塌得很大。


2. 進入神旨意中的事奉
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